HOLIDAYS4U TRAVEL & TOUR SDN BHD (1227255-U) (KPK/LN:8722)

5 天 4 晚 河内/下龙湾 精致打卡团 乘坐豪华游轮,体验不一样的下龙湾!



第一天: 新山 - 新加坡 - 河内

(飞机餐/晚餐)





由MPV到府上接您到新加坡樟宜机场乘达客机飞往美丽的越南,导游接机后前往参观**河内香光村**。继续观光市内著名的**还剑湖**,**河内大教堂,**逛**36古式街道**购物,晚餐於当地餐厅,入住酒店休息。

第二天: 河内 - 巴茶陶瓷村 - 美加大世界 - 下龙湾 (2.5H)

(早/午/晚餐)





早餐后,前往**巴茶陶瓷村**,参观**巴茶博陶瓷物馆**,体验 DIY **陶瓷产品**。之后前往游览**美加大世界**,这里有浪漫的街角,温柔的威尼斯河重现意大利诗情画意的风景,充满老韩式风情的娱乐区等。下午乘车前往广宁省的**下龙湾**(一九九四年已获得联合国科教文公认为世界自然文化遗产,也刚刚成为新世界七大自然奇观之一)。住宿下龙湾。

第三天: 下龙湾 - 豪华邮轮

(早/午/晚餐)

8:30 - 8:50 在候船码头迎接客人,开始探索不可思议的大海并在迷人的海湾放松身心的旅程。

8:50 – 9:00|游轮从下龙国际客运码头港口起航,为客人提供清凉饮料、游艇视频介绍以及重要的安全和环境信息。

9:00-10:30|游艇在海湾水面上航行时,客人可以欣赏龙的圣地的壮丽景色。

10:30 – 11:30 参观**惊讶洞穴**。这是下龙湾最大、最美的洞穴之一。让您的想象力与各种形状和大小的惊人钟乳石和石笋一起飞翔。

11:30 - 12:15: 旅程继续带您享受无穷乐趣。您可以自费选择以下两项活动之一:

- 1- 乘坐竹船或皮划艇探索 Luon 洞穴。Luon 洞穴是下龙湾的一个美丽目的地,其独特的入口通向天窗,四周环绕着陡峭的悬崖,倒映在平静清澈的水面上。
- 2- 体验私人独木舟之旅的刺激,探索下龙湾的壮丽美景。

*这两项活动的费用**不包含**在旅游价格中,请在预订旅游时支付活动费用或直接在船上支付

- **不想体验船外活动的游客可以在游轮上放松身心
- 12:15 12:30 您回到船上,准备享用丰盛的午餐。

12:30 – 13:45 一顿美味的午餐将满足您的所有感官,包括由专业厨师精心烹制的亚洲和欧亚美食、海鲜菜肴、当地特色菜的精髓。

13:45 – 14:45| 旅程继续带您前往**蒂托夫岛**。您将有时间在月亮海滩的翡翠海水和白色沙滩中尽情享受。或者您可以短途徒步到山顶,在那里游客可以 360 度无遮挡地欣赏下龙湾的美景。

14:45 – 16:00| 巡航到沿海地区后,邮轮停靠在下龙湾国际客运港。等待期间,乘客可以在 The Echo Bar 享用下午茶并欣赏音乐,或在 Mini Lounge 放松身心,欣赏日落时分下龙湾的美丽风景。

16:15| 邮轮停靠,乘客下船并结束旅程。

下午前往**锦鲤咖啡馆**享用咖啡。晚餐后,街**下龙夜市**购物,住宿下龙湾。









HOLIDAYS4U TRAVEL & TOUR SDN BHD (1227255-U) (KPK/LN:8722)

19 JALAN EKOPERNIAGAAN 2/6 TAMAN EKOPERNIAGAAN 81100 JOHOR BAHRU
Tel: +607-3636288 Email: Nextravtravel@gmail.com Website: http://holidays4utravel.com

第四天: 下龙湾 - 长安 - 河内 (2.5H)

(早/午/晚餐)



早餐后,前往宁平省的长安,刚列入了联合国教科文组织的世界遗产委员会于 6 月 23 日的世界遗产名录,生态旅游景点位于东宁平的,有2000 公顷区域,它包括 47 的历史遗迹很多神秘的东西,用灰岩山脉,峡谷和地下河系统.乘坐三板船参观:亮洞,暗洞, 三滴洞,酿酒洞是神秘和野性风景而且素有"陆龙湾"之称。

下午返回河内, 前往乐天购物中心。晚餐后, 入住酒店休息。

第五天: 河内 - 新加坡 - 新山

(早餐/飞机餐)

早餐后, 送往机场启程回返新加坡。抵达新加坡后, MPV 接送返回新山, 结束美好旅程, 下次见!

- 特别安排 Special Arrangement-

下龙湾-豪华游轮体验!

Halong Bay - Luxury Cruise Experience!

- 特色景点 Attractions -

河内香光村:认识香的制作过程!

Quang Phu Cau Incense Making Village

巴茶陶瓷村: DIY 陶瓷产品! Bat Trang Pottery Village

下龙湾: 世界自然文化遗产+七大自然奇观!

Bat Trang Pottery Village

锦鲤咖啡馆:体验锦鲤鱼疗+品尝咖啡!

Koi Café: Experience koi fish therapy



航班资料

SIN/HAN TR 300 0930/1155 HAN/SIN TR 301 1255/1745

团费 Tour Fare : RM3,988 / Adult 15 人起出发

航班 AirLine: TR 酷航 Scoot 出发日期 Date: 13/09 – 17/09/2025 全程 4+5 ☆酒店

团费包含:双程往返机票 ,3 晚 4+5 星酒店住宿, 行程所列膳食及景点门票,导游小费,MPV 新加坡到家往返接送樟宜机场机场,旅游保险(仅 70 岁以下马来西亚人)

Includes: Round-trip air ticket, 3 nights 4+5 star hotel, meals and entrance tickets as stated in the itinerary, tour guide gratuity, MPV round-trip transfer from Johor Bahru to Singapore Changi Airport, Travel insurance (for Malaysian citizens under 70 years old only)

团费不包含:领队服务费 ,额外加景点费与个人消费

Excludes: Tour leader service fee, additional attractions not listed & personal expenses

备注: 若遇上不可预测突发性调价或汇率增生, 需另补差额

Remarks: In the event of unexpected price fluctuations or currency exchange rate increases, price

adjustments may apply accordingly



引 升

旅

游

有

限





HOLIDAYS4U TRAVEL & TOUR SDN BHD (1227255-U) (KPK/LN:8722)

19 JALAN EKOPERNIAGAAN 2/6 TAMAN EKOPERNIAGAAN 81100 JOHOR BAHRU

Tel: +607-3636288 Email: Nextravtravel@gmail.com Website: http

5D4N AMAZING NORTHERN VIETNAM HANOI – HALONG BAY – LUXURY CRUISE

NEW S

DAY 1: HANOI ARRIVAL

(Flight Meal/D)

MPV transfer to Singapore Changi Airport for your departure to the beautiful Hanoi. Upon arrival, our tour guide will meet and transfer to visit *Quang Phu Cau Incense Making Village*. Continue to visit *Hoan Kiem Lake* (Restored Sword Lake), *St Joseph's Cathedral*, shopping at *36 Old Quarter*, dinner and overnight in Hanoi.

DAY 2: HANOI – BAT TRANG VILLAGE – MEGA GRANDWORLD – HALONG (2.5H)

(B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer to *Bat Trang Pottery Village*, visit *Bat Trang Museum*, experience *DIY pottery*. Next, transfer to visit *Mega Grandworld* with the romantic street corners, recreating the poetic Italian scenery with the gentle Venice River, the entertainment districts with old Korean style ect. Afternoon, transfer to Halong Bay - UNESCO World Heritage site, dinner and overnight in Halong Bay.

DAY 3: Bat Trang Pottery Village

(B/L/D)

8:30 – 8:50| Sea Octopus welcomes guests at the waiting dock of Sungroup International Passenger Port to embark on a journey to explore the incredible sea and relax on the stunning bay.

8:50 – 9:00| with the grand drum performance by the enthusiastic crew, the Sea Octopus sets sail from the port of the Halong International Passenger Terminal, welcoming guests with a refreshing drink, a video introduction to the yacht, as well as important safety and environmental information.

9:00-10:30 As the Sea Octopus departs from the dock, guests can enjoy the stunning scenery of the sacred land of the dragon while the yacht cruises on the water surface of the bay.

10:30 – 11:30| Visit *Sung Sot Cave*. This is the largest and one of the most beautiful caves in Halong. Let your imagination run wild with the amazing stalactites and stalagmites, which have various shapes and sizes.

11:30 – 12:15: The journey continues taking you to loads of fun. You can **choose one** of two following activities by own expenses:

- **1** Explore Luon cave by bamboo boat or kayak. Luon Cave is a beautiful destination in Halong Bay with a unique entrance leading to a skylight surrounded by steep cliffs reflecting on the surface of calm clear water.
- 2- Experience the thrill on a private canoe tour to discover the magnificent beauty of Halong Bay.
- *The cost of the two activities will not be included in the tour price, please pay for the activity when booking the tour or pay directly onboard.
- **Visitors who choose not to experience off-board activities can stay relaxing on the cruise.
- 12:15 12:30| You are back onboard, get ready for your sumptuous lunch.
- 12:30 13:45| Satisfy all senses with an appetizing lunch at Bayside Delight restaurant (1st floor) or Sea Breeze (2nd floor) with quintessence of Asian & Eurasian cuisine, seafood dishes, local specialties that are dedicatedly prepared by professional chefs.
- 13:45 14:45| The journey continues taking you to *Titov Island*. You will have time to pamper yourself in the emerald water and white sand of Moon beach. Or you can do a short trek to the top of the mountain, where travelers will have a 360-degree unobstructed view of Halong bay.

14:45 – 16:00| After cruising to the coastal area, Sea Octopus docks at the international passenger port of Halong Bay. While waiting, passengers can enjoy afternoon tea with music at The Echo Bar or relax at the Mini Lounge, and admire the beautiful scenery of Halong Bay as the sun sets.

16:15 The ship docks, Passengers disembark and end your journey.

Enjoy coffee at *Koi Café*. Have dinner and shopping at *Halong Night Market*, overnight in Halong Bay.

DAY 4: HALONG – NINH BINH – TRANG AN – HANOI (2.5H)

(B/L/D)

After breakfast, transfer to *Trang An* - The Tourism Complex in the northern province of Ninh Binh was officially included in the world heritage list on June 23 by the UNESCO's World Heritage Committee. The eco tourist attraction located in the East of Ninh Binh, with area of 2000 ha, It includes 47 historical vestiges with many mysterious things, with limestone mountains, valleys and underground river systems. Take boat trip to visit cave complex: *Sang Cave, Toi Cave, Ba Giot Cave, Nau Ruou* in mystery and wildness, see scenery of mountain and rivers Ha Long on land of Ninh Binh. The end of the day, drive back Hanoi, Shopping at *Lotte West Mall*. Dinner & overnight in Hanoi.

DAY 5: HANOI DEPARTURE

(B/Flight Meal)

Breakfast at hotel, free at leisure then transfer to airport for flight home. Upon arrival in Singapore, MPV transfer back to Johor Bahru. See you next time!